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1. Ukinitev nacionalnega preverjanja znanja (šolstvu prinaša samo stroške, učencem pa nič ne pomeni.)

2. Ukinitev obveznih izbirnih predmetov (gre samo za obremenitev učenca - ocene, ki jih prejme pri izbirnih 

predmetih pa se ne upoštevajo)

3. Uvedba obveznega drugega tujega jezika (z odpravo izbirnih predmetov bi to nadomestili z obveznih drugim 

tujim jezikom - nemščino, italijanščino)

4. Odprava nivojskega pouka (nepravično je, da se učence ločuje po tem kateri je bolj pameten in kateri manj, 

kasneje pa pridejo v srednjo šolo kjer so spet vsi v enem razredu brez razdelitev v skupine glede na znanje)

5. Šolska malica (za vse tiste, ki si jo ne morejo privoščiti brezplačna, spodbujanje zdrave prehrane v šolah)
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6. Nov učni načrt za nekatere predmete.

ZGODOVINA Več poudarka na zgodovini našega naroda. O zgodovini Slovencev in boju za našo 
samostojnost je v ulbenikih premalo napisanega. 

KEMIJA
Preveč poudarka je na računanju in teoriji – kemija je lahko zabavna tudi v praksi.

GLASBA Učni načrt je dolgočasen (od 6. do 9. razreda). Učenci morajo izvedeti več o sami 
slovenski glasbi (Avseniki, Lojze Slak, harmonika), več o svetovnih glasbenih legendah 

(John Lennon, ABBA, Elvis Presley, . . . )

ETIKA Prveč je govora o politiki. Učenci morajo pri etiki izvedeti tudi praktične stvari, ki jim 
bodo prišle prav v življenju.
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7. Projekt e-Šola.

Vsako leto pride do problema – kako zamenjati zastarele učbenike, koliko milijonov bomo porabili za prenovo

Učbenikov, koliko bodo učbeniki in delovni zvezki stali starše.

Vsega tega pri uvedbi e-šole nebi bilo. Založba Rokus se že nekaj časa ukvarja z izdelavo e-učbenikov in e-paketov. 

Nekatere šole bodo ta paket v prihodnjem šolskem letu tudi preizkusile.

Če bi vsak učenec hotel prejeti svoj tablični računalnik, da bi lahko potem že govorili o e-šoli bi potrebovali veliko 

denarja zato pa v tem trenutku ni dovolj sredstev. 

S to 7. točko bi predvsem rad spodbudil k razpravi kako naj bi to potekalo v Sloveniji in koliko denarja bi za to 

potrebovala država in šole.


